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Nr. 3 BRIEF VAN DE MINISTER VAN ECONOMISCHE ZAKEN

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 26 juni 2006

In de Toekomstagenda Milieu (zie Kamerstukken 30 535, nrs. 1–2) wordt
onder meer ingegaan op het duurzame energiebeleid voor de periode na
2010. Het beleid na 2010 zou meer gericht worden op een daling van de
kosten van duurzame energie. Met deze brief breng ik u op de hoogte van
het proces waarin wordt gewerkt aan het uitwerken van dit voornemen.

Ik acht het van groot belang om wanneer er nagedacht wordt over het
duurzame energiebeleid na 2010, dit te doen in een open beleidsproces
met betrokken partijen uit de energiesector en daarbuiten. Inmiddels heeft
een kleine consultatieronde met een aantal partijen plaatsgevonden.
Mede op basis van die gesprekken wordt door het Ministerie van Econo-
mische Zaken op dit moment een (publieke) discussienotitie afgerond.
Deze notitie zal breed verspreid worden. Op basis van de discussienotitie
kan een tweede omvangrijkere consultatie plaats kan vinden. Binnen deze
consultatieronde zal het transitieplatform duurzame elektriciteit een
belangrijke plaats innemen. Nadat de tweede consultatieronde is afge-
rond, zal ik een agenda formuleren voor het duurzame energiebeleid na
2010.

Het duurzame energiebeleid na 2010 wordt dus vormgegeven in een open
beleidsproces. Ik wil hierbij de betrokken partijen alle ruimte bieden de
voor hen belangrijke punten in te brengen en wil daarom van de kant van
de overheid nu nog geen standpunt vastleggen ten aanzien van het beleid
na 2010.
Toch wil ik, omdat ik hierover al vragen heb gekregen, in deze brief twee
onderwerpen aansnijden. Allereerst, een effectief duurzame energiebeleid
dat bovendien bijdraagt aan innovatie respectievelijk kostendaling van de
duurzame energietechnieken, staat of valt met een stabiele beleidsaanpak.
Het beleid ná 2010 zal daarom goed moeten aansluiten bij het beleid van
vóór 2010. Ik streef wel naar vernieuwing, maar wil de wereld niet op zijn
kop zetten.
In de tweede plaats is het noodzakelijk dat het instrumentarium op een
samenhangende wijze de ontwikkeling van innovatieve technieken van
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laboratoria tot en met marktintroductie ondersteunt. De Task Force
Energietransitie heeft daar ook op gewezen. Ten aanzien van zon-pv
bestaan bijvoorbeeld zorgen over de vraag of in Nederland ontwikkelde
kennis wel «vermarkt» kan worden. In de discussienotitie wordt daarom
een onderdeel opgenomen waarin wordt gekeken naar het instrumenta-
rium «van EOS tot en met MEP».

De discussienotitie zal deze zomer naar de sector gestuurd worden. Dit
najaar hoop ik dan een agenda te formuleren over de invulling van het
beleid na 2010.

De Minister van Economische Zaken,
L. J. Brinkhorst
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